
ZAPISNIK 

sa 24. sjednice Školskog odbora 

održane dana 9. listopada 2023. 

 

PRISUTNI: Dragica Hin, Ljiljana Buhač, Marijana Tokić, Marijana Sertić, Marina Sak Marek 

i ravnateljica škole Maja Turalija 

ODSUTNI: Juraj Pikec i Mateja babaj - opravdano 

Za sjednicu je bio predložen sljedeći 

 

 

DNEVNI RED 

 

                                  1. Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice Školskog odbora 

                                  2. Realizacija rada škole u šk. god. 2022./2023. 

                                  3. Kalendar rada škole za šk. god. 2023./2024. 

                                  4. Usvajanje Godišnjeg plana i programa rada škole  

                                      Za školsku 2023./2024. šk. godinu 

                                  5. Usvajanje Školskog kurikuluma za školsku godinu 2023./2024. 

                                  6. Financijski plan i obrazloženje financijskog plana za 2024. god. 

                                  7. Odluka o osnivanju školske zadruge „Cepelići“ 

                                  8. Najam školske dvorane – suglasnost Školskog odbora i  

                                      određivanje cijene najma dvorane 

                                  9. Pitanja i prijedlozi. 

 

 

 

Ad.1. 

 

Zapisnik sa 23. sjednice Školskog odbora je jednoglasno usvojen. 

 

Ad.2. 

 

Ravnateljica je prisutne članove Školskog odbora upoznala o realizaciji rada škole u školskoj 

godini 2022./2023. 

Ad.3. 

 

Ravnateljica je prisutnima prezentirala kalendar rada škole za 2023./2024. godinu. 

 

Ad.4. 

 

Članovi Školskog odbora su uz poziv za sjednicu dobili i radne materijale među kojim je 

Godišnji plan i program rada za školsku godinu 2023./2024., te ga je ukratno prezentirala 

prisutnima. Ujedno je upoznala članove Školskog odbora sa dobivanjem suglasnosti  od 

Ministarstva znanosti i obrazovanja za zapošljavanjem edukatora rehabilitatora na 

neodređeno, nepuno radno vrijeme – pola radnog vremena, te naglasila kako imamo 14 

učenika koji pohađaju nastavu po prilagođenom programu. 

Godišnji plan i program rada je jednoglasno usvojen. 

 

 

 



Ad.5. 

 

Ravnateljija je predstavila Školski kurikulum za školsku godinu 2023./2024. Članovi 

Školskog odbora su upounati sa sudjelovanjem učenika u projektu 24 sata „ Budi chef škole“ 

gdje su naši učenici povijedili. 

Školski kurikulum je jednoglasno usvojen. 

 

Ad.6. 

 

Voditeljica računovodstava Marijana Tokić je pristune ukratko upoznala sa financijskim 

planom za 2024. godinu koji se radi na temelju limita koje nam određuje županija.  

Financijski plan za 2024. godinu je jednoglasno usvojen. 

 

Ad.7. 

 

Učiteljica Ivana Bičvić je prisutne upoznala o tome kako je već prošle godine razmatrano da 

se u školi osnuje školska zadruga, prošla je edukaciju vezanu uz osnivanje zadruge koja bi se 

zvala „Cepelići“. Gospođa Sertić je napomenula da u Odluci o osnivanju koja je skunuta sa 

stranice Udruga školskih zadruga ima par grešaka koje treba ispraviti. 

Nakon toga je jednoglasno donijeta odluka o osnivanju školske zadruge. 

 

Ad.8. 

 

Ravnateljica je prisutne upoznala sa idejom da se ide u najam školske sportske dvorane. S 

obzirom na sve manji broj učenika, na na velik broj upita vezano uz iznajmljivanje, 

ravnateljica predlaže da se dvorana da u najam. Termini bi bilil u vremenu od 16-19 sati 

radnim danima. Prijedlog cijene najma je: 25 eura po satu ako nema tuširanja, a ukoliko se 

koriste tuševi onda 30 eura po satu.  

Gospođa Sak Marek je rekla da bi termin najma trebao biti duže od 19 sati. 

Gospođa Sertić je rekla da termini i cijene ovise od škole do škole. 

Jednoglasno je donijeta odluka o najmu dvorane po cijeni od 25 eura bez korištenja tuševa i 

30 eura sa korištenjem tuševa. 

 

Ad.9.  

 

Gospođa Sak Marek je pitala da li postoji mogućnost najma dvorane za rođendane. 

Ravnateljica je rekla da ne.  

 

 

Sjednica Školskog odbora ja završila u 12,35 sati. 

 

 

 

KLASA: 007-04/23-02/02 

URBROJ:2158-135/02-23-5 

 

 

Zapisničar                                                                                Predsjednica Školskog odbora 

____________                                                                         _______________________ 

Kristina Ugrica                                                                                 Dragica Hin 



 


